



The CLSA is inviting submissions for its **Roderick A. Macdonald Graduate Student Essay Prize (2024-2025)** (please see the call below).

This prize is awarded annually for the best essay on a topic in law and society written by a graduate student at a Canadian university. CLSA Graduate Student Representative Reakash Walters (University of California, Berkeley) is chairing this year's competition. Submissions should be made to reakash@berkeley.edu by 11:59pm EST on April 15, 2025 for consideration. The CLSA will announce the essay prize winner at the annual meeting in early summer 2025. The winning submission will receive feedback from the Prize Committee and promotion through CLSA channels.

L'ACDS lance un appel à candidatures pour son prix Roderick A. Macdonald pour la rédaction d'un essai par un étudiant diplômé (2024-2025) (veuillez consulter l'appel ci-dessous).

Ce prix est décerné chaque année au meilleur essai sur un sujet lié au droit et à la société rédigé par un étudiant diplômé d'une université canadienne. Reakash Walters (Université de Californie, Berkeley), représentant des étudiants diplômés de l'ACDS, préside le concours de cette année. Les soumissions doivent être envoyées à reakash@berkeley.edu avant 23h59 HNE le 15 avril 2025 pour être prises en considération. L'ACDS annoncera le lauréat du prix de l'essai lors de la réunion annuelle au début de l'été 2025. Le lauréat recevra les commentaires du comité du prix et bénéficiera d'une promotion par l'intermédiaire des canaux de l'ACDS.

Call for Submissions: Roderick A. Macdonald Graduate Student Essay Prize (2024-2025)

The Canadian Law and Society Association/Association Canadienne Droit et Société invites students to participate in the 2024-2025 Roderick A. Macdonald Graduate Student Essay Prize! This prize is awarded annually for the best essay on a topic in law and society written by a graduate student at a Canadian university. Previous winners are listed on the [CLSA website](#).

Candidatures will be accepted until 11:59pm EST on April 15, 2025. The winning submission will receive feedback from the Prize Committee, and promotion through CLSA channels.

Eligibility:

- Participants must be graduate students enrolled in a graduate program at a Canadian University; and

- Papers should not be published, or under consideration for publication, at the time of submission for the prize.

Application and Guidelines:

- Your submission package should include (1) an anonymized manuscript and (2) a title page that includes your name and contact information, year of study, and graduate program and affiliation.
- Papers can be submitted in either English or French, and the content should concern socio-legal issues, past, present and/or future.
- Papers should be no less than 5,000 words and no more than 10,000 words long (including footnotes, abstract, title, appendices, and bibliography), and should be submitted in .doc or .docx format.
- Submissions should include an abstract of no more than 250 words that establishes the main arguments and contributions of the paper.
- Please submit your best work to the attention of Reakash Walters, Chair of the 2024-2025 Roderick A. Macdonald Graduate Student Essay Prize Committee, by 11:59pm EST, April 15, 2025 at reakash@berkeley.edu.

The winning submission will be announced in at the annual CLSA meeting in early summer 2025. We look forward to your submissions!

Appel à candidatures : Prix Roderick A. Macdonald pour les étudiants diplômés (2024-2025)

L'Association canadienne Droit et Société/Canadian Law and Society Association invite les étudiants à participer au Prix Roderick A. Macdonald pour la rédaction d'un essai par un étudiant diplômé (2024-2025) ! Ce prix est décerné annuellement pour le meilleur essai sur un sujet en droit et société écrit par un étudiant diplômé d'une université canadienne. La liste des lauréats précédents est publiée sur le site web de l'ASLC.

Les candidatures seront acceptées jusqu'au 15 avril 2025 à 23 h 59 (heure de l'Est). La soumission gagnante recevra les commentaires du comité du prix et fera l'objet d'une promotion par l'entremise des canaux de l'ACDS.

Éligibilité :

- Les participants doivent être des étudiants diplômés inscrits à un programme d'études supérieures dans une université canadienne ; et.
- Les articles ne doivent pas être publiés, ou en cours d'examen pour publication, au moment de la soumission pour le prix.

Candidature et lignes directrices :

- Votre dossier de candidature doit comprendre (1) un manuscrit anonymisé et (2) une page de titre comprenant votre nom et vos coordonnées, votre année d'études, ainsi que votre programme d'études supérieures et votre affiliation.
- Les articles peuvent être soumis en anglais ou en français, et le contenu doit concerner des questions socio-juridiques, passées, présentes et/ou futures.
- Les articles ne doivent pas compter moins de 5 000 mots et pas plus de 10 000 mots (y compris les notes de bas de page, le résumé, le titre, les annexes et la bibliographie), et doivent être soumis au format .doc ou .docx.
- Les soumissions doivent inclure un résumé de 250 mots maximum qui établit les principaux arguments et contributions de l'article.
- Veuillez soumettre votre meilleur travail à l'attention de Reakash Walters, président du comité du prix Roderick A. Macdonald 2024-2025 pour les essais des étudiants diplômés, avant 23h59 HNE, le 15 avril 2025 à reakash@berkeley.edu.

La soumission gagnante sera annoncée lors de la réunion annuelle de l'ELCV au début de l'été 2025. Nous attendons avec impatience vos propositions !